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Desalentador
En la Revista del Vallès del
día 7-10-2005 hay dos noti
cias con alcance para ser de

sarrolladas por expertos so

ciológos a por filósofos como

los de antes, que se mojaban
aunque el poder real y el
fáctico se les pusiera en con

tra:

a) ¿Qué repercusión tiene
en nuestra vida diaria el he
cho de que en un fin de se

mana 7.600 personas pa
guen para ver en los cines
Oscar "Torrente III", califica
da por los críticos como bo
drio? La cuestión no es bala
dí porque diría que tiene

una repercusión decisiva.
Partiendo de ello, la socie
dad premia los bodrios, los

magnifica y realza. Es sim

plemente desalentador por
que el fenómeno puede tras

ladarse a otros ámbitos con

influencia trascendental en

el presente y futuro colecti

va, por ejemplo, en el ejerci
cio del derecho de voto en

unas elecciones a en un re

feréndum.
b) ¿Cómo tiene que ser in

terpretado el hecho de que
un letrado abandone el caso

a un empresario dimita de
su cargo de presidente de la
asociación si tienen que
pleitar con el Ayuntamiento
en defensa de lo que en bue
na fe consideran sus dere
chos, a que un colectivo pa
ra exponer sus opiniones de
ba camuflarse bajo la
fórmula de "El Rec d'en

Puig"? Será difícil que el es

tado democrático de derecho
se consolide definitivamente
mientras no tengamos como

libro de cabecera un ejem
plar de la Constitución Espa
ñola y poco a poco nos

aprendamos su contenido,
sobre todo el Título I al com

pleto (es apasionante ir veri

ficando actuación a actua

ción cómo se incumple a có
mo no se respeta al 100 %).

M. RIERA
PRATGINESTÓS

Granollers

Un pàrquing insegur
Em dic Carme i sóc de Lli
nars. Voldria explicar el cas

que m'ha passat, perquè em

sento molt impotent i en

ganyada. El dia 3 de setem
bre li van robar la moto al
meu fill, una motoreta que
més que pel seu valor li fa
molta falta per anar a treba
llar. Li van robar a dins del

pàrquing La Farinera, al ca

rrer Tomàs Rosell sIn de Lli-
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Felicitats Mossos

M' agradaria amb aquestes línies poder agrair
als Mossos d'Esquadra de la nostra ciutat, la

professionalitat i la rapidesa amb la que va

ren començar a actuar el passat divendres,
23 de setembre.

Tal i com es publicava en la passada edició
del Vallès, va ser detingut el famós "lladre de bosses
dels semàfors", del qual vaig ser-ne una de les vícti
mes, amb agressions físiques incloses.

El 23 al vespre succeïen els fets, el dimarts següent
disposava ja de quasi totes les meves pertinences i,
al cap d'una setmana, era detingut.

Només adreçar-me a aquelles persones que es do
nin per al·ludides i felicitar-les per la feina ben feta.
Ara és torn de la justícia de prendre les mesures

convenients per assegurar-nos com a mínim una

tranquil·litat pels ciutadans de Granollers; a no és
trist que s'hagi d'esperar 14 estirades de bossa amb

agressions a les víctimes perquè es condemni a una

persona?

Les Franqueses

nars. Un pàrquing que vam

triar per seguretat, ja que
està equipat amb càmeres de

vigilància.
Vam anar a fer la denúncia

i la Policia Local ens va tran

quil·litzar informant-nos

que tenien un sospitós i que
de seguida que veiessin la
cinta de vídeo podrien loca
litzar fàcilment el lladre.
Passats 10 a 15 dies sense

que ningú ens digués res, la

policia s'excusà dient que el
dia del robatori les càmeres
de seguretat no funciona
ven. Quina casualitat! Me'n

vaig a parlar amb l'amo del
pàrquing i diu que no es fa
responsable de res, que la
seva assegurança no cobreix
el robatori i que l'empresa
instal· ladora de les càmeres
tampoc en vol saber res. No
sé per què paguem un pàr
quing amb tanta seguretat
quan, a l'hora de la veritat,
tothom s'escaqueja. És legal
tot plegat?

CARME
Llinars

Il·lusió ... encara

A la revista del Vallès del dia
7 d'octubre, es va publicar
un article fent referència a

la festa organitzada cada any
per I' Associació Cultural Na

ces d'Argent, el qual era sig
nat per Jordi Pey. Després de

prendre'n nota, faig unes

petites consideracions.
Sovint hi ha empreses amb

grans dificultats de continuï
tat, clubs d'esports que no

guanyen i queden a la cua

dels classificats, persones
que no aconsegueixen els
seus objectius somniats ... l

la resposta no és ni de bon
tros: "deixem-ho, no se

guim, tot està perdut!". Si

fos així, faríem un enterra

ment collectiu. Senyal in e

quívoc d'una total covardia i

orgull.
Però, sortosament no sol

passar, perquè encara hi ha

persones amb coratge, visió
de futur i il-lusió per trans

formar aquest món en mi

llor.
Cadascú parla de la fira se

gons com li ha -an at. Molts
diuen: "No he tingut sort,
m'ha anat malament, m'han
enganyat ... que tanquin
aquesta fira!". Hom pensaria
que és una estupidesa. l amb
raó. Perquè encara hi ha qui
li ha anat bé. No ens deixem
portar per l'enveja destruc
tora. Serà millor reflexionar
i fer-se la pregunta: ¿Què
va impedir que fas una bona
fira?

No hi ha pitjor actitud pel
malalt que haver perdut la
il-lusió de viure. És bo cami
nar en positiu.

Cal tornar tots a la fira
amb energies renovades,
amb ganes, noves perspecti
ves, perquè no s'ha perdut
tot. Encara hi molts que fan
camí amb netedat de cor,

posant-hi tota la seva il-Iu-
sió.

PERE SOLDEVILA
Associació Cultural Noces

d'Argent de Granollers

Sobre el "No"
de la Plataforma
La setmana passada es publi
cava en aquesta revista un

reportatge sobre I' Aprovació
inicial del POUM de Bigues i

Riells.
Doncs bé, en el reportatge

que vostès van publicar s'in
tenta explicar el tema d'una
moció que van presentar en

nom de la Plataforma els

partits del PSC-ERC-ICV.
La situació va ser la se

güent:
La Plataforma va demanar

als partits de l'oposició que
presentessin una moció per
preservar el medi ambient i

l'equip de govern va propo
sar afegir "sempre respectant
la normativa i legislació apli
cables". Però saben qué pas
sa? Que si les lleis i norrnati
ves aplicables les fa aquest
equip de govern on el seu

regidor de Medi Ambient
afirma que "podem estar

tranquils, encara podem
contaminar més perquè no

arribem a la mitjana", doncs

quina por! Nosaltres defen
sem el medi ambient i

aquesta defensa no depèn de
les lleis que faci aquest
equip de govern. És una

qüestió de concepte. Nosal
tres respectem les lleis, però
ens oposem a què els que
ens governen facin lleis que
destrossin i devaluïn el nos

tre municipi, com volen fer
ara amb la nova pedrera.

Així doncs, que quedi clar

quin va ser el nostre posició
nament a l'hora de rebutjar
aquesta modificació de la
moció. No va ser el no pel
no que intenten vendre al

guns.
Finalment, voldria dema

nar-los que abans de posar
en boca meva unes paraules
s'assegurin que les he dit.

Ningú, repeteixo ningú pot
afirmar que jo vaig dir "Si es

una propuesta del grupo de

gobierno, digo no, por si

acaso", ja que no ho he dit
mai.

L'única cosa que vaig dir
va ser que "NO" quan l'e

quip de govern va proposar
afegir "sempre respectant la

normativa i legislació aplica
bles", pel que ja he comen

tat abans. Així doncs, els

agrairia un aclariment en el
seu proper número de la re

vista i que en properes oca

sions abans de posar en boca
meva alguna frase, tingues
sin a bé contrastar les fonts.

,

DAVID MARl
President Plataforma Salvem

Bigues i Riells
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